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PROCES  VERBAL 
 
 
 
     Sedinta a fost convocata de primarul comunei Tia Mare ,d/l Gulie Virgil,prin dispozitia 
nr.228 /11 08 2022, cu participarea fizica a consilierilor locali. S-a desfasurat a 37-a sedinta 
din cel de-al 8-lea mandat al Consiliului Local Tia Mare. 
Din consultarea condicii de prezenta,rezulta ca din cei 13 consilieri in functie sunt prezenti 
toti,fiind intrunit cvorumul necesar prevazut de lege pentru adoptarea proiectelor  de 
hotarare  de pe  pe ordinea de zi a  sedintei.Apoi, secretarul Consiliului local  da citire 
procesului verbal incheiat in sedinta anterioara a Consiliului local si nefiind obiectii, se 
supune la vot si se aproba. 
Din partea compartimentelor de specialitate participa la sedinta: Dorcea Mihai  . 
Preia lucrarile sedintei Eugenia Pirvu , presedintele de sedinta; prezinta ordinea de zi apoi 
supune la vot ordinea de zi care se aproba cu votul tuturor consilierilor. 
primul punct pe ordinea de zi: proiectul de hotarare initiat de primarul comunei,cu privire 
la - actualizarea indicatorilor tehnico-economici și a devizului general actualizat  pentru  
obiectivul de investiții  « Extindere rețea de alimentare cu apă și branșamente în Comuna Tia 
Mare, judetul Olt », aprobat pentru finanțare prin Programul național de investiții ”Anghel 
Saligny”,precum și a sumei reprezentând categoriile de cheltuieli finanțate de la bugetul local 
pentru realizarea obiectivului ; initiatorul,primarul comunei prezinta proiectul de hotarare ; 
din raportul compartimentului de specialitate rezulta urmatoarele : Prin HCL nr.12 / 04 02 
2022 Consiliul Local Tia Mare a aprobat depunerea cererii de finantare si a devizului general 
estimativ  la MDLPA a proiectului - « Extindere retea de alimentare cu apa si bransamente in 
Comuna Tia Mare, judetul Olt », urmare a solicitarii de clarificari transmise de Ministerul 
Dezvoltarii,Lucrarilor Publice si Administratiei ,prin Programul National  Anghel Saligny ; 
proiectul a fost declarat eligibil,urmeaza a se semna contractul de finantare,la o valoare a 
investitiei : cost general (cu TVA) de :  11 637 027,47 lei, din care :Buget de stat : 11 092 
017,66 lei  si Buget local: 545 009, 81 lei ; discutii- primarul – s-a aprobat proiectul cu 
bransamentele ceea ce inseamna ca cetatenii nu vor suporta costul acestora;  se mai impune 
actualizarea unor avize expirate si trebuie reactualizat studiul geologic; este posibil sa fie 
nevoie de inca 2 puturi iar in costul investitiei este prinsa si o statie de tratare a apei prin 
osmoza inversa; Stoian Florentin intreaba daca apa este acum potabila in localitate avand in 
vedere ca au fost probleme ; primarul- tocmai de aceea se va face acea statie de tartare a 
apei; Stoian Florentin- teroretic este bine dar sa faca lucrarile ca lumea, si canalizarea si 
alimentarea cu apa; s-a intamplat sa fie probleme cu sapaturile ; primarul – sunt firme si 
firme,nu toti au oameni bine pregatiti ; Veselin Ionel- sunt asemenea probleme si la orase ; 
pamantul de la sapaturi sa il stranga si cand se termina lucrarea sa fie depozitat,dus undeva;  



nu se poate pune pe pasune ; pana nu se termina cu asfaltul vor fi probleme; Primarul – dupa 
canalizare se vor sapa santuri; se discuta despre gropile facute la lucrarea cu 
canalizarea;pamantul se va tasa cu timpul ,lucrarea merge repede; Stoian Florentin – se zicea 
ca vor termina din august anul trecut; Primarul – asta este un alt proiect cu bransamentele , 
stau unii dupa altii ;primarul – anunta Consiliul ca s-au facut probe la canalizare , n-au gasit 
defectiuni,au decurs bine; nemaifiind alte discutii,presedintele de sedinta supune la vot 
proiectul de hotarare care este aprobat cu votul tuturor consilierilor.La discutii primarul 
aduce in discutie faptul ca,in urma unei discutii cu cei de la mediu se pare ca in baltile de pe 
langa digul oltului exista o specie de broasca ,protejata de lege; baltile apartin de apele 
romane,se ocupa cei de la valcea ; s-au alocat bani , ei se vor ocupa de decolmatare,curatarea 
baltilor; se va face licitatie si cine castiga va face lucrarea; au venit deja si au vazut locul,au 
masurat. 
Ordinea de zi fiind epuizata, presedintele de sedinta declara lucrarile inchise. 
Drept pentru care am incheiat prezentul proces verbal. 
 
Presedinte de sedinta, 
Pirvu Eugenia 
                                                                               Secretarul general al U.A.T., 
 
                                                                                      Mioara Zegheanu  
  

 

 
 
 
 

 


